
SOALAN NO. 137

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA YANG BERHORMAT DATO' SERI ABDUL HADI 
BIN AWANG [ MARANG ]

TARIKH 17 MEI 2016

SOALAN

YB Dato' Seri Abdul Hadi bin Awang [ Marang ] minta PERDANA 

MENTERI menyatakan apakah tindakan Kerajaan terhadap cadangan 

yang telah dikemukakan oleh Jawatankuasa Kira-Kira Wang Negara (PAC) 

dalam Laporan Pengurusan Tadbir Urus 1 Malaysia Development Berhad 

(1MDB) dan bilakah Laporan Jabatan Audit Negara berkaitan isu 1MDB 

akan didedahkan kepada umum.



JAWAPAN: YB DATO’ SRI AZALINA BINTI OTHMAN SAID.

MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI.

Tuan Yang di-Pertua,

Kerajaan mengambil maklum akan saranan yang telah dikemukakan oleh 

Jawatankuasa Kira-Kira Wang Negara (PAC) dalam Laporan Kawalan 

Pengurusan Tadbir Urus 1MDB serta akan mengambil tindakan yang 

sewajarnya. Memandangkan laporan Ketua Audit Negara tentang 1MDB 

adalah khusus kepada PAC dan PAC telah membincangkan Laporan 

Ketua Audit Negara tersebut sebelum PAC membentangkan laporannya 

kepada Parlimen, maka tidak ada keperluan Laporan Ketua Audit Negara 

mengenai 1MDB didedahkan kepada umum.

Sekian, terima kasih.


